
اخبارخبر كوتاه
در آستانه عید سعید فطر صورت گرفت؛

تحویل اولین محموله ریل ملی ذوب آهن اصفهان به راه آهن

پیشرفت 55 درصدی پروژه تعریض خط 4 حصار در کرج

به گزارش امتیاز؛ طی آیین ویژه ای در آستانه 
استان  آهن  راه  مسئولین  با حضور  فطر  عید سعید 
ا ولین محموله ریل ملی تولید  اصفهان و ذوب آهن 
شده در این شرکت تحویل راه آهن جمهوری اسلامی 
گردید تا رسماً ایران به جمع کشورهای تولید کننده 
 U33 ریل تن   500 ، این محموله   . بپیوندد   ریل 
دنیا  روز  های  تکنولوژی  آخرین  با  مطابق  که  است 
در ذوب آهن اصفهان تولید شده و کاملًا منطبق بر 
استاندارد اروپایی EN13674  می باشد . شرکت 
فرانسوی بیرووریتاس به عنوان ناظر ، ریل های تولید 
شده در ذوب آهن را با آزمون های مختلف بررسی و 
تایید نموده است .  مهندس سیدرضا سادات حسینی 
مدیر کل راه آهن اصفهان در این آیین و در گفتگو با 
خبرنگار ما اظهار داشت : تحویل اولین محموله ریل 
ملی ، نوید این را می دهد که دغدغه راه آهن جمهوری 
اسلامی برای تامین ریل رفع می گردد و این امر با 
افزایش تولید حاصل می شود . وی با بیان اینکه تولید 
ریل با استقبال راه آهن جمهوری اسلامی همراه بوده 
است ، گفت : این سازمان به تعهدات خود در قبال 
ریل ملی عمل می کند تا گام مهمی در جهت توسعه 
حمل و نقل ریلی برداشته شود . مدیر کل راه آهن 
اصفهان گفت : طبق برنامه ششم توسعه ، خطوط راه 
آهن ایران باید به 25 هزار کیلومتر برسد و هر 10 

کیلومتر نیاز به 500 تن ریل دارد . این آمار نشانگر 
میزان زیاد ریل مورد نیاز کشور است . مهندس سادات 
حسینی یادآور شد : تست ریل های تولید شده در 
ذوب آهن ، مطابق یک روند کارشناسی صورت گرفته 
و قابل اطمینان است . کیفیت این محصولات پس از 
نصب بهتر مشخص می گردد . مهندس یزدی زاده 
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان ضمن ابراز خرسندی از 

به ثمر نشستن تلاش های این مجتمع عظیم صنعتی 
در جهت خود کفایی ایران اسلامی در تولید ریل در 
سال حمایت از کا لای ایرانی گفت : توسعه حمل و 
نقل ریلی ، یکی از نیازهای اساسی کشور است و در این 
بین تامین ریل از اهمیت استراتژیک برخوردار است 
. در شرایط کنونی که با تحریم های ظالمانه طرف 
هستیم ، تامین ریل در داخل کشور ، پشتیبانی بسیار 

موثری در جهت توسعه حمل و نقل ریلی محسوب 
می گردد . وی افزود : در امر تولید ریل ، کیفیت نقش 
بسیاری دارد و ذوب آهن اصفهان از بدو تاسیس در 
مورد کیفیت محصولات خود حساسیت ویژه داشته 
این شرکت  . به همین دلیل هر محصولی در  است 
تولید شده ، تبدیل به برند گردیده و مشتریان اطمینان 
اظهار داشت  . وی  این محصولات دارند  به  ویژه ای 
از کیفیت  : تیرآهن ومیلگرد ذوب آهن اصفهان که 
نیز  اروپایی  کشورهای  به  و  است  برخوردار  بالایی 
صادر می شود در امنیت ساختمان و ریل ذوب آهن 
در امنیت حمل و نقل ریلی نقش دارند و لذا کیفیت 
. مهندس یزدی  فراوان است  اهمیت  آنها حائز  برتر 
زاده با بیان اینکه تولید این ریل ، چهار سال پیش 
بر اساس استاندارد های آن زمان بسیار ساده تر بود ، 
گفت :  تولید ریل بر اساس جدیدترین استاندار اروپایی 
بسیار سخت و پیچیده بود اما تحمل این سختی ها به 
تولید این کالای مهم و خودکفایی کشور می ارزد و 
خوشحالیم که امروز مشکلات تولید دیگر انواع ریل از 
جمله UIC60 نیز برطرف شده و آمادگی لازم برای 
تولید انواع ریل وجود دارد .  مدیرعامل ذوب آهن افزود 
: این شرکت با امکان تولید 400 هزارتن ریل در سال ،  
قادر به تامین کامل نیاز راه آهن جمهوری اسلامی به 

ریل می باشد و مازاد آن نیز صادر خواهد شد. 

به گزارش امتیاز؛ سرپرست شهرداری کرج با اشاره به پیشرفت 55 
درصدی پروژه تعریض خط 4 حصار کرج، طول این پروژه را چهار کیلومتر 
عنوان کرد که از محدوده میدان حافظ تا تونل ورودی میدان امیرکبیر را 
در بر می گیرد. به گزارش پایگاه خبری مدیریت شهری کرج، محمدرضا 
احمدی نژاد در نشست با پیمانکار پروژه تعریض خط 4 حصار که به 
منظور بررسی مشکلات و موانع موجود برگزار شد، تاکید کرد: اقدامات 
لازم پیوسته به منظور حفظ و افزایش رضایت شهروندان و تسهیل در 
تردد آنها در این مسیر انجام می گیرد.سرپرست شهرداری کرج با اشاره 
به پیشرفت فیزیکی 55 درصدی این پروژه، افزود: به منظور رفع مشکلات 
موجود، همکاری با سازمان های مربوطه برقرار خواهد شد تا این پروژه 
با سرعت و دقت عمل بالایی به بهره برداری برسد.وی با تشریح وضعیت 

کنونی پروژه خط 4 حصار بر تسریع در روند اجرایی این طرح تاکید کرد 
و افزود: زیرسازی مطلوب یکی دیگر از اقدامات حائز اهمیتی است که 
در این طرح باید مورد توجه قرار گیرد چرا که عدم توجه به این مهم 
تبعات خود را به دنبال خواهد داشت، بدیهی است اجرای صحیح عملیات 
باعث افزایش عمر و بهره وری هر چه بیشتر این پروژه مواصلاتی خواهد 
شد.احمدی نژاد در ادامه ضمن بازدید میدانی از این پروژه، گفت: با توجه 
لذا دستور داده  به درازا کشیده شده  این پروژه  اینکه روند اجرایی  به 
شد این طرح بر اساس زمان بندی دقیق، عملیاتی و کارشناسی شده به 
بهره برداری برسد تا هر چه سریع تر مورد استفاده شهروندان قرار گیرد.
سرپرست شهرداری کرج در پایان، اولویت بعدی پروژه تعریض خط 4 

حصار را پرداختن به قسمت مسکونی این منطقه اعلام کرد.

گلریزان ۳۰ میلیارد ریالی کارکنان، 
مدیران و شرکای تجاری کسب وکار 

فولاد مبارکه
باشکوه  جشن  این  در  امتیاز؛  گزارش  به 
ستاد  رئیس  جولایی  اسداله  سید  حضور  با  که 
وفا رئیس کل  احمد خسروی  دیۀ کشور، دکتر 
دیۀ  ستاد  امنای  هیئت  رئیس  و  دادگستری 
اصفهان، اسداله گرجی زاده مدیرکل زندان های 
مدیرعامل  سبحانی  بهرام  دکتر  اصفهان،  استان 
مبارکه،  فرماندار  عصارزادگان  و  مبارکه  فولاد 
الاسلام  حجت  و  دادگستری  رییس  باغستانی 
محرابی دادستان مبارکه و مدیران و نمایندگان 
از شرکای تجاری کسب  از یکصد شرکت  بیش 
فرهنگی  مجموعه  محل  در  مبارکه  فولاد  وکار 
تفریحی فردوس فولاد مبارکه برگزار شد، بیش 
از ۳0 میلیارد ریال برای آزادی زندانیان جرائم 
غیرعمد گلریزان شد.سید اسداله جولایی رئیس 
ستاد دیۀ کشور تصریح کرد: جشن های گلریزان 
فولاد مبارکه همواره در نوع خود کم نظیر بوده 
است. وی با تأکید بر اینکه فرهنگ برپایی جشن 
گلریزان و کمک به همنوعان هر سال نسبت به 
سال قبل گسترده تر می شود گفت: سال گذشته 
حدود ۳1۳ جشن و امسال بیش از 400 جشن 
پذیری  مسئولیت  امر  این  و  است  شده  برگزار 
فولاد  افزود:  دهد.وی  می  نشان  را  جامعه  آحاد 
در  اقتصادی  بنگاه  یک  عنوان  به  نیز  مبارکه 
راستای تعهد به مسئولیت های اجتماعی خود با 
برکت  و  خیر  منشأ  هایی  جشن  چنین  برپایی 
ارزشمند  بسیار  امر  این  و  شود  می  جامعه  در 
است.در این مراسم، دکتر بهرام سبحانی ضمن 
خیرمقدم به میهمانان حاضر، از توفیق برگزاری 
جشن گلریزان برای آزادی کسانی که ناخواسته 
گرفتار شده اند به عنوان یکی دیگر از اقدامات 
مسئولیتهای  به  تعهد  راستای  در  مبارکه  فولاد 
برای  خدادادی  فرصتی  همچنین  و  اجتماعی 
بیان  با  کرد.وی  یاد  مبارکه  فولاد  مجموعۀ 
غیرعمد  جرائم  زندانی  نفر   ۳0۸5 کل  از  اینکه 
گلریزان های  محل  از  آنها  نفر   1500 آزادشده، 
افزود:  شده اند،  آزاد  مبارکه  فولاد  اخیر  سالهای 
به  نیز  امسال  رمضان  مبارک  ماه  گلریزان  در 
همت کارکنان، مدیران و شرکای تجاری کسب 
وکار فولاد مبارکه بیش از ۳0 میلیارد ریال دیگر 
که  عزیزانی  همۀ  از  صمیمانه  که  شد  گلریزان 
و  شده  انسانیت  سربلندی  باعث  سخاوتمندانه 
ادامه  کنم.وی  می  قدردانی  و  تشکر  شوند،  می 
داد: با توجه به گستردگی زیرمجموعه های فولاد 
خوشبختانه  کشور،  استانهای  سایر  در  مبارکه 
برای  الگویی  به  این شرکت  گلریزان  برنامه های 
است. شده  مبدل  کشور  صنایع  و  استانها  سایر 
دکتر خسروی وفا رییس کل دادگستری و رئیس 
هیئت امنای ستاد دیۀ اصفهان گفت: در گلریزان 
های فولاد مبارکه هر سال نسبت به سال قبل 
کرد  اذعان  باید  ایم.  بوده  بهتری  اتفاقات  شاهد 
انصافا کمکهای فولاد مبارکه به ستاد دیه در این 
سالها قابل توجه بوده؛ به نحوی که آزادی نیمی 
از زندانیان آزاد شده طی پنج سال اخیر از محل 
فولاد  وکار  کسب  تجاری  شرکای  های  کمک 
آزادی  اینکه  بر  تأکید  با  است.وی  بوده  مبارکه 
تأمل  قابل  بسیار  جامعه  در  زندانی  نفر   1500
نفر درگیر مشکلات  از شش  بیش  افزود:  است، 
هریک  آزادی  با  بنابراین  هستند؛  زندانی  یک 
مشعوف  زیادی  های  خانواده  گرفتاران  این  از 
در  بسیاری  مثبت  آثار  امر  همین  و  شوند  می 
وفا تصریح کرد:  بر جا میگذارد.خسروی  جامعه 
همۀ کسانی که ناخواسته در زندانها گرفتار شده 
مردانگی  و  ها  گلریزان  این  به  امید  چشم  اند 
از مجرمان  به طوری که جمعی  اند؛  ها دوخته 
غیرعمد تحت تعقیب، قبل از ماه مبارک رمضان، 
و  قانون  به  را  خود  بزرگواریها  همین  امید  به 
زندانها معرفی کردند.وی با اشاره به اینکه سال 
گذشته نیز فولاد مبارکه به همراه شرکای تجاری 
کسب وکار خود بیش از 20 میلیارد ریال کمک 
که  رضایتهایی  کنار  در  کمکها  این  گفت:  کرد 
دادگستری و ستاد دیه از شاکیان گرفته، توانسته 
است انسانهای زیادی را به آغوش گرم خانواده ها 

بازگرداند و این امر واقعا قابل تقدیر است.

انتصاب در شهرداری شهریار 
سوی  از  حکمی  طی  امتیاز؛  گزارش  به 
با  و  شهریار  شهردار  نسب  درخشان  مهندس 
و  ومالی  اداری  معاونت  زاده  حسین  حضور 
درخشان معاونت خدمات شهروامور مناطق ،امیر 
صالح موقر به عنوان سرپرست شهرداری ناحیه 

رزکان منصوب شد.

در شهرستان قدس انجام شد
هفت مورد نشت انشعاب آب و شبکه 

آبرسانی شناسایی شد 
به گزارش امتیاز؛ هفت مورد نشتی شبکه 
قدس  شهرستان  در  آب  انشعاب  و  آبرسانی 
و  مصرف  دفتر  مدیر  شد.  ترمیم  و  شناسایی 
شهرها  فاضلاب  و  آب  شرکت  درآمد  بدون  آب 
خبر  این  اعلام  با  تهران  غرب  شهرکهای  و 
گفت: طی اردیبهشت و خرداد ماه سال جاری، 
باب  شش  زمینی  زیر  نشت  بر  مبنی  گزارشی 
منزل مسکونی در خیابان های مختلف از سوی 
امور آبفای شهرستان قدس دریافت شد.او افزود: 
شبکه،  نشتی  بر  مبنی  گزارش  دریافت  از  پس 
پنج  طی  شرکت  مصرف  مدیریت  دفتر  پرسنل 
عملیات  شب  در  مرحله  دو  و  روز  در  مرحله 
شناسایی را آغاز و پس از کشف بلافاصله توسط 
واحد امداد و حوادث نسبت به رفع نشتی اقدام 
این که  بیان  ادامه ضمن  شد.ولی الله قائمی در 
هدر  سبب  انشعابات  و  آبرسانی  شبکه  نشتی 
احتمالی خواهد  و خسارات  اتفاقات  و  آب  رفت 
یک  عملیات  این  انجام  داشت: حین  اظهار  شد 
اینچ  یک  قطر  به  مجاز  غیر  آب  انشعاب  رشته 
شناسایی و پس از جمع آوری اقدامات حقوقی 
قرار  کار  دستور  در  خاطی  فرد  با  برخورد  برای 
گرفت.وی در پایان خاطر نشان کرد: نشت یابی 
توسط  گذشته  در  موردی  و  چنینی  این  های 
پیمانکاران و با مبالغی بالا انجام می شد، که پس 
توسط  شبکه  یابی  نشت  لازم،  های  آموزش  از 

همکاران انجام خواهد شد.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان گلستان:
کمبود 5 هزار مگاوات برق در زمان 

پیک مصرف
نصیری  اکبر  علی  امتیاز؛  گزارش  به 
صنعت  مدیران  هماهنگی  شورای  نشست  در 
ظرفیت  به  اشاره  با  گلستان  استان  برق  و  آب 
نیروگاه های برق آبی استان، اظهار داشت: ظرفیت 
نیروگاه های برق آبی استان 10 هزار مگاوات است 
که سال گذشته 9 هزار و ۳00 مگاوات برق وارد 
مدار بهره برداری شد.وی کمبود شدید منابع آبی 
را علت اصلی کاهش ظرفیت تولید برق در استان 
افزود: امسال به علت کمبود منابع  اعلام کرد و 
آبی تنها می توانیم 5 هزار مگاوات برق تولید کنیم 
و در واقع در زمان پیک مصرف با کمبود 5 هزار 
شرکت  هستیم.مدیرعامل  مواجه  برق  مگاوات 
ستاد  تشکیل  گلستان  استان  برق  نیروی  توزیع 
عالی مدیریت مصرف را یکی از راهکارهای مهم 
افزود: جابه جایی  برای مدیریت بحران دانست و 
با  توجیهی  نشست های  برگزاری  اداری،  ساعات 
کشاورزان، مشترکان تجاری و تشکل های مردمی 
این زمینه است.وی  برنامه های موثر در  از دیگر 
لزوم کاهش 20 درصدی مصرف برق در ادارات 
نسبت به تابستان سال قبل را ضروری دانست و 
می توان  ادارات  در  برق  مصرف  کاهش  با  گفت: 
مصرف  پیک  زمان  در  مکرر  خاموشی های  از 
مدیرعامل  رحمتی  کرد.محمدهادی  جلوگیری 
آب و فاضلاب گلستان هم در این نشست گفت: 
با آغاز فصل گرما و افزایش مصرف آب و برق لزوم 
ارائه تمهیدات لازم برای پیشگری از وقوع بحران 
فاضلاب  و  آب  اینکه  بیان  با  است.وی  ضروری 
گلستان فعالیت های خوبی برای مدیریت مصرف 
برق انجام داده است، تصریح کرد: احداث نیروگاه 
برق  تامین  برای  گنبدکاووس  در  خورشیدی 
مصرفی تاسیسات آبی یکی از این اقدامات است 
پیمانکار  انتخاب  مرحله  در  حاضر  حال  در  که 
گفت:  گلستان  فاضلاب  و  آب  است.مدیرعامل 
مطالعات نصب توربین در خطوط انتقال آب در 
اجرایی  با  و  شده  انجام  گرگان  به  زیارت  مسیر 
شدن این طرح می توان برق مصرفی ایستگاه های 
پمپاژ و چاه های شهر گرگان را از این طریق تامین 
کرد.علی نظری مدیرعامل شرکت آب منطقه ای 
گلستان هم در این جلسه خواستار بهره گیری از 
مدیریت  برای  دولتی  دستگاه های  دیگر  امکانات 
بحران آب و برق شد و گفت: با استفاده از دیزل 
می توان  اجرایی  دستگاه های  دیگر  ژنراتورهای 
مصرف برق را کاهش داد و همچنین از اعتبارات 
نیز  ژنراتور  دیزل  خرید  برای  غیرعامل  پدافند 
باید استفاده کرد.وی شناسایی چاه های غیرمجاز 
موثر  راهکارهای  از  یکی  را  آن  کردن  مسدود  و 
شناسایی  گفت:  و  دانست  بحران  مدیریت  برای 
به چاه های آب شرب که  نزدیک  چاه های مجاز 
برداشت بیش از اندازه دارند و پرداخت خسارت 
عدم  با  تا  می شود  چاه ها سبب  این  صاحبان  به 
آبدهی  میزان  افت  برای  زمینه  آن،  از  برداشت 

چاه های آب شرب فراهم نشود.

آغاز اجرای طرح “صدور آنی قبض گاز” دراصفهان
گاز  شرکت  مدیرعامل  امتیاز؛  گزارش  به 
آنی  صدور  و  قرائت  طرح  آغاز  از  اصفهان،  استان 
سید  داد.  خبر  اصفهان  در  مشترکین  گاز  قبوض 
مصطفی علوی، با بیان اینکه این طرح هم اکنون به 
صورت آزمایشی در شهر بهارستان اصفهان اجرا می 
انجام شده در  ریزی های  برنامه  شود گفت: مطابق 
صورت اخذ نتایج مناسب به تدریج تمام شهرهای 
استان تحت پوشش این طرح قرار خواهند گرفت.
مهندس علوی ، با بیان اینکه، فرایند کنتور خوانی، 
بر،  هزینه  فرآیند  یک  صورتحساب  توزیع  و  تولید 

با  افزود  بود  از نظر روش قدیمی  تقریباً  و  بر  زمان 
حاضر  حال  در  متعدد،   های  پیگیری  و  ها  تلاش 
صدور  و  قرائت  جدید  سامانه  اندازی  راه  به  موفق 
استان  در  طبیعی  گاز  مشترکین  صورتحساب  آنی 
شدیم تا بدین ترتیب علاوه بر نتایج یادشده ، شاهد 
مصرفی  قبوض  صدور  روند  در  تسریع  و  تسهیل 
این  در  باشیم.وی، گفت:  استانی  به مشترکین هم 
سامانه کنتورخوان بعد از قرائت کنتور، اطلاعات را در 
نرم افزار موجود در  تلفن همراه یا تبلت ثبت و پس 
اطلاعات،  پردازش  و  اصلی  به سرور  داده  ارسال  از 

است  وی  همراه  که  چاپگری  در  گاز  صورتحساب 
چاپ و همان لحظه تحویل مشترک می شود.

افزود:  طرح  این  اجرای  مزایای  درباره  علوی، 
زمان  رفتن  بین  از  کنتور،  دقیق  و  سریع  قرائت 
قرائت و تحویل قبوض، کنترل و نظارت بر عملیات 
، کاهش   GPS از سامانه  استفاده  با  کنتورخوانی 
پرداخت  مهلت  افزایش  قرائت،  انسانی  خطاهای 
قبوض گاز بهاء توسط مشترکین  و اطمینان از عدم 
توزیع دیرهنگام قبوض از جمله ویژگی های این طرح 
است. مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان، تصریح 

کرد: در روش قبل، به طور معمول در مدت زمان  دو 
هفته ) بسته به تعداد مشترکین گاز در سطح استان( 
قرائت کنتورها انجام شده و در پایان قبض گاز تمام 
مشترکین به صورت یک جا صادر می شود، این کار به 
سبب فعالیت کنتورخوان ها، پیمانکار چاپ قبوض و 
استفاده از کاغذ برای چاپ قبض ها هزینه بالایی دارد 
اما در روش جدید تمام این فرآیند به صورت یکجا و 
مکانیزه انجام می شود، ضمن اینکه با یکبار مراجعه 
به منازل مردم امکان قرائت وتولید صورت حساب 

همزمان باهم، فراهم می شود.
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